

以色列2016年10月提供经贸需求信息

Company Name公司名称	Cosmetic Acme Innovation Ltd.
Website网站	www.epilfree.com
Years of Establishment成 立时间	2008
No. of Employees 员工数量	1- 10
Summary of offer 说明	Export: Hair removal treatment, whitening, safe hair treatments for professionals 出口:由专业人员对脱毛治疗、美白、安全的头发治疗
Description of offer 描述说明 We develop cosmetic chemistry products based on patural &	

We develop cosmetic chemistry products, based on natural & synthetic ingredients only, consisting on essential liquids extracted from herbs.

我们研发基于天然和合成成分化学产品的化妆品,包括由草药中提取合成的精华流浸膏组成的合成液体材料。

Our range of products includes

我们产品的经营范围如下:

Epilfree - Post epilation treatment for reducing hair from human body.

Epilfree-—快速进行拔毛治疗可减少人体上的毛发。

Illuminating white - Removes melanin age/sun spots include freckles. 照明白色 - 去除黑色素/太阳斑(雀斑)。
Epilclear - Removes spontaneously hair from face - for home use. 清除脸上自然生长的毛发--家庭使用

Curlsfree - Safe hair treatments for protecting hair from chemicals. 用于保护毛发安全的来自化学物质的焗油膏

Potential Partners 潜在合作伙伴	Cosmetic wholesalers, wax producers, laser oducers. 化妆品批发商、蜡烛生产商、激光生产商
Target Countries合作范围	USA, Asia. 美国、亚洲

Company Name	Otech Ltd.		
Website	www.otech.co.il		
成立年份	1995		
No. of	30		
Employees			
	Export: Software Applications Management and Points of Sales	for	Business

Description of offer

意向描述

Otech's experience and reputation in developing advanced software applications for business management is well known for over 20 years, offering a variety of software solutions for retail and wholesale businesses.

20多年来,欧迪克在发展先进的商业管理软件应用程序的经验和声誉方面是众所周知,并不断提供各种软件解决方案的零售和批发业务。

The company's products have been developed following intensive market researches in conjunction with specialists from various fields and industries, using advanced software tools.

公司的产品已经发展成熟,用先进的软件工具,从多行业多领域上不断在和专家的结合点上加强市场调研,

Otech's costumers are in the edge of technology. They benefit from tailored-made solutions for their special business needs solutions that do not only upgrade their activities, but also allow consistent and controlled growth, as well as saving in resources.

欧迪克的客户都在技术边缘。他们受益于特殊业务需求的特制解决方案,特殊的业务需求解决方案不仅升级他们的活动,但也允许一致和控制增长,以及节约资源。

Otech computerizes hundreds of businesses and points of sales in Israel and worldwide. The company develops and supports its products by using well trained employees and customer support personnel, who use high quality and state- of- the- art technology tools for providing professional customer services.

欧迪克使在以色列和全球的上百个生意和销售点电脑管理化。公司利用 受过良好训练的员工和供应商发展和支撑他们的产品,并使用高质量和 先进的技术工具提供专业的客服。

Otech considers its customers success as their own success.

欧迪克认为客户的成功就是他们自己的成就。

Potential Partner	Hardware or software companies that want to
潜在伙伴	integrate our products with their products or a
	company that would like to distribute our
	products.
	想用他们的产品整合我们的产品以及愿意分销我们
	产品的软硬件公司
Target Countries	Worldwide 全球

Other information 其他信息	 We have business software solutions Special experience in fashion businesses computing. Friendly software and easy to operate. Multilingual software
	The software works through the internet with any type of equipment: IPAD, IPHONE, Laptop, etc.

Company Name	Trade Dory International Relations Ltd.
Website	www.tradedory.com
	1996
Establishment	
No. of	1- 10
Employees	
Summary of offer	Services: International Business Development国际贸易发展

Description of offer

需求描述

We integrate the diverse needs of manufacturers, industries, companies and municipalities worldwide with advanced technological solutions, potential partners and business opportunities.

我们用先进的科技手段、潜在合作伙伴和商机整合厂家、行业、公司和

世界各地不同的需求。

As part of our international business network, we work with experts in the fields of:

Water, Energy, Agriculture, Food innovation, Environmental Sustainability and Homeland Security fields, while also collaborating with many successful companies all over the world.

作为我们国际业务网络的一部分,我们与在水、能源、农业、食品创新、环境可持续性和国土安全领域的专家合作,同时也与世界各地的许多成功公司合作。

We provide quality services to our clients and strive to create long-term relationships built on confidence and trust.

我们对客户提供优质服务并努力建立基于信誉上的长期合作关系。

Business Activities:商务活动

- International Business Development 国际业务发展
- Building Distribution Network 建立分销网络 Representation 代理商
- Local Support & Consulting 各地支持或咨询
- Projects in the Middle East Market 在中东市场的项目工程
- Business Opportunities & Investments 商机和投资
- Trading Company
 贸易公司

Target	Countries	Worldwide

公司名称	Hisunit Ltd				
Website	www.hisun	<u>it.com</u>			
Year of	1999				
Establishment					
No. of	10				
Employees					
Summary of offer	Export: additives	Nutritional	supplements	or	Food

Description of offer

关干我们:

- •Hisunit有限公司生产的营养补充剂。
- •Hisunit有限公司成立于1999年。
- •Hisunit有限公司是由Ben Amara家族创办。
- •Hisunit有限公司总部和工厂设在以色列。

About our Product - Baby Calm Gripewater

- Natural oil drops for happier & peaceful infants.
- Baby Calm is a unique 100% natural & safe formula.
- Baby Calm has a sweet taste that infants love.
- Baby Calm is sold in a concentrated form to avoid the use of preservatives.

我们的产品 – 婴儿安宁复方宝宝水

- •使婴儿幸福与平和。 100%的纯天然的安全配方。
- •具有婴儿喜爱的甜味 /
- •以浓缩形式出售,可避免使用防腐剂。

原料:

Anise oil: Oil produced from dried fruits of the Anise plant. Fennel oil: Oil produced from seeds of the plant and has a sweet Anise fragrance.

Peppermint oil: Oil produced from the entire plant.

茴香油: 从植物八角干果生产的石油。

茴香油:油从植物的种子生产,拥有甜美芬芳八角。

薄荷油: 从植物提取出的植物油。

Our quality policy and food safety:

我们的品质政策和食品安全:

Hisunit Ltd. puts product quality and safety at the top of its priorities and advocates improving the quality of work and food safety; implementing the work according to the requirements of the international standard ISO 9001:2008 for quality management.

根据工作要求,Hisunit有限公司把产品的质量和安全提高到最高优先级 并主张提高工作质量和食品安全,实现国际标准ISO 9001:2008质 量管理。

The company constantly implements the quality policy and

management and improvement in all areas of its operations in the country and abroad.

公司不断地执行质量方针和管理各领域并改善其在国内和国外业务策

Rules by which we are committed to act:

我们致力于的行为规则:

- Compliance with laws, orders and regulations applicable 1. to the safety, quality and performance of products.
- 2. Quality Management System according to ISO 9001:2008 standard requirements, HACCP & GMP.

Mission Statement Quality and food safety. 3.

Management of the Company undertakes to take all 4. necessary measures to implement a food safety and quality for all products marketing company in compliance with standards / regulations applicable.

Efficient and effective implementation of professional-5. level processes and striving for excellence.

6. Working with suppliers with the highest standard of quality product.
7. Full continuous

Full coordination requirements of client satisfaction.

8. Constantly monitoring the service and quality of products.

Management lead reviews to ensure the suitability and 9. effectiveness of the quality system.

Ensuring the availability of resources necessary for the 10. management and control of the quality system and training of personnel.

11. Importance of quality policy will be distributed and will be explained to all employees, we make every effort to ensure

- Our commitment to quality management system will be possible 12 with the cooperation of all employees and to monitor the implementation of continuous improvement success.
 - 1、遵守法律、适用于质量安全的订单、规程及产品性能。
 - 2、符合ISO 9001:2008和HACCP和GMP的质量管理体系的 标准要求。

- 3、质量和食品安全的宗旨。 4、公司管理承诺采取一切必要措施符合所有产品营销公司 的食品安全、质量标准及法规。
- 5、高效和专业人士的有效实施过程和追求卓越。
- 6、与最高产品质量的供应商合作。 7、充分协调客户满意的需求度。

8、持续监控产品的质量和服务。

9、管理负责人确保质量体系的适宜性和有效性。

- 10、确保必要的可用性资源的管理和控制产品质量的体系 和人员的培训。
- 11、质量方针的重要性向所有员工解释,我们尽一切努力确 保不断改进方针。
- 12、我们对质量管理体系的承诺将可能与所有员工合作,并 监控成功实现持续改进。

Potential Partners

We are looking for distributors. 寻求经销商

潜在合作伙伴	
	USA, Poland, mostly Eastern European countries.
目标国家	美国,波兰,东欧大部分国家

	Tsafriri International Trading Ltd.
Company Name公司名称	
Website网址	www.titil.net
Year of Establishment 成	1996
立时间	
No. of Employees 公司员	1- 10
工数量	
Summary of offer 简介	Import & Joint Ventures: Feed Industry
	niport & jone vericues, reed nicustry

<u>Description of offer</u> 出售说明

Tsafriri International Trading Ltd. is a family owned company since 1996. It specializes in representing exclusively worldwide companies on the Israeli market.

自1996年以来,Tsafriri国际贸易有限公司是一个家族拥有的公司。在以色列市场它专门致力于全球独家代表公司。

We are one of the leaders in the Israeli Feed and Food markets, and have extensive trade connections in those industries.

我们是一个以色列的饲料和食品市场领航者,并在这些行业有广泛的贸易关系。

We are dealing mainly with Plant-based Conventional and Organic Raw Materials and Animal-based (non-mammalian) Raw Materials for Feed.

我们主要从事传统的有机植物性原料和动物性饲料原材料(非哺乳类)的 处理。

Amongst our clients are the biggest feed mills, feeding centers, fish feed & pet-food factories, seeds/grains sorting & processing factories, recycling centers and other large organizations.

在我们的委托方中全是是最大的饲料加工厂、课养中心,鱼饲料和宠物食品工厂、种子/谷物分类和处理,回收中心和其它大型组织。

We are always looking for new opportunities and new friends to work with them on our market.

我们总是在寻找新的机会和新的朋友,在我们的市场与他们一起工作。

Target Countries Europe, Middle East. 目标国家 欧洲,中东

Company Name公司名称	Cosmetic Acme Innovation Ltd.
Website网站	www.epilfree.com
Years of Establishment成 立时间	2008
No. of Employees 员工数量	1- 10
Summary of offer 说明	Export: Hair removal treatment, whitening, safe hair treatments for professionals

出口:由专业人员对脱毛治疗、美白、安全 的头发治疗

Description of offer

描述说明

We develop cosmetic chemistry products, based on natural & synthetic ingredients only, consisting on essential liquids extracted from herbs.

我们研发基于天然和合成成分化学产品的化妆品,包括由草药中提取合 成的精华流浸膏组成的合成液体材料。

Our range of products includes

我们产品的经营范围如下:

Epilfree - Post epilation treatment for reducing hair from human bodv.

Epilfree——快速进行拔毛治疗可减少人体上的毛发。

Illuminating white - Removes melanin age/sun spots include freckles.

照明白色 - 去除黑色素/太阳斑(雀斑)。

Epilclear - Removes spontaneously hair from face - for home use. 清除脸上自然生长的毛发--家庭使用

Curlsfree - Safe hair treatments for protecting hair from chemicals.

用于保护毛发安全的来自化学物质的焗油膏

Potential Partners 潜在合 Cosmetic wholesalers, wax producers, 作伙伴 laser oducers. 化妆品批发商、蜡烛生产 商、激光生产商 Target Countries合作范围 USA, Asia. 美国、亚洲

对以上以色列公司的经贸需求感兴趣的企业可以 联系河南省贸促会国际联络部:

Email: ccpithnild@163.com

联系电话: 0371-63576758